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PROTOKÓŁ  NR 2/20 
z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług 
Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 20 lutego 2020r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tomasz Rurarz - Przewodniczący Komisji. 
Lista obecności pracowników Urzędu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 i 2a do protokołu.  
Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 
transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej Gminy Opoczno. 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z działalnością Fundacji „Uśmiech Dziecka”, Fundacji „OSTOJA”, 

Świetlicy „PINOKIO”, łącznie z analizą wydatków za 2019 rok. 

2. Budownictwo mieszkaniowe w gminie – mieszkania socjalne, stan obecny i plany                      

na przyszłość. 

3. Koszty funkcjonowania szkół w Gminie Opoczno i koszty funkcjonowania CUW                            

w roku 2019.”  

4. Zapytania i wolne wnioski. 

 
Tomasz Rurarz - Przewodniczący Komisji - otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 
obecnych. 
 
Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia /załącznik 
nr 3 do protokołu/. Brak zgłoszeń. 
 
 Komisja głosami: za - 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła porządek posiedzenia. 

Ad. pkt. 1  
 Zapoznanie się z działalnością Fundacji „Uśmiech Dziecka”, Fundacji „OSTOJA”, 

Świetlicy „PINOKIO”, łącznie z analizą wydatków za 2019 rok. 

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia Spraw Społecznych i Ochrony Ludności – 

przedstawiła informację /załącznik nr 4/. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  
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Ad. pkt. 2 

 Budownictwo mieszkaniowe w gminie – mieszkania socjalne, stan obecny i plany                      
na przyszłość. 

Marcin Jędrasik – Prezes ZGM Sp. z o.o. -  poinformował radnych w temacie zasobów 
komunalnych w Gminie Opoczno na dzień 31 grudnia 2019r.  

Stanisław Miązek – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - przedstawił 

informację /załącznik nr 5/. 

W dyskusji głos zabrali: Prezes ZGM Sp. z o.o. Marcin Jędrasik, Dyrektor Wydz. GKiM 
Stanisław Miązek, radny Tomasz Rurarz. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 3  

 Koszty funkcjonowania szkół w Gminie Opoczno i koszty funkcjonowania CUW                            

w roku 2019.”  

Anna Nalewczyńska – Kierownik Centrum Usług Wspólnych – przedstawiła informację 

/załącznik nr 6 i 6a do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Kierownik CUW Anna Nalewczyńska, radna Jolanta Łuczka – Nita, 

Przewodniczący Komisji Tomasz Rurarz.  

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 4 

 Zapytania i wolne wnioski. 

Jadwiga Figura – radna – prosi o postawienie znaku na ul. Westerplatte, naprzeciw Kościoła 
Podwyższenia Krzyża Świętego, przy parkingu, pozwalającego na zatrzymanie się autobusu na 
czas do 10 minut, z uwagi na wsiadających do niego żałobników.  
 
W dyskusji głos zabrali: Kierownik CUW Anna Nalewczyńska, radna Jolanta Łuczka – Nita, 

Przewodniczący Komisji Tomasz Rurarz, radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek, radny Krzysztof Grabski, Dyrektor Wydz. Edukacji Marek Ziębicki  

 
 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Godzina rozpoczęcia komisji 12.00, godzina zakończenia 13.09. 
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Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno. 
Archiwalne zapisy dostępne są pod adresem:  
http://bip.opoczno.pl/sesje-rady-miejskiej-on-line  

 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Tomasz Rurarz 
 

Protokołowała: 
K. Zaroda – Olkowska referent w Biurze Rady Miejskiej.  


